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Geacht college, 

 

Onlangs, 8 februari, is ons burgerlid Sandra van Engelen wezen kijken bij enkele bomen 

rondom de woonwagens aan de Voerman. Er was ook een ambtenaar van de gemeente 

Amstelveen aanwezig.  

Het geval ging over een boom die al eens takken is verloren en waarbij het dak van een 

overkapping is beschadigd. De bewoner vreest dat bij storm de afvallende takken schade 

aanleveren aan de woonwagen. Echter, volgens de aanwezige ambtenaar gaat de boom niet 

gesnoeid worden omdat “dit niet past in het gemeentelijk beleid”. 

1. Bent u bekend met dit geval? 

2. Wat is het beleid rond het snoeien van bomen waarbij gevaar is voor afvallende takken? 

3. Hoe ziet u de zorgplicht van de gemeente als het gaat om het voorkomen van schade? 

4. Bent u bereid alsnog snel actie te ondernemen om het gevaar weg te nemen? 

 

 

Hoogachtend,  

Arjen Siegmann - CDA  


